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POVEČAN IZVOZ
MEDVOSKA industrijska podjetja se vedno
uspešneje vključujejo v mednarodni trg. De-
lovni kolektivi Donita, Colorja in Sore imajo
v načrtu, da bodo letos izvozili za nad 7 mili-
jonov dolarjev svojih izdelkov, to je 3 milijo-
ne več kot minulo leto. Ugodni rezultati prvih
dveh mescev letošnjega leta pa kažejo, da so
predvidevanja povsem realna, saj so že izvo-
zili na tuja tržišča za nad milijon dolarjev iz-
delkov.

Najmočnejši izvoznik je kemična tovarna
Donit, ki zadnja leta nenehno povečuje pro-
dajo na tujem, predvsem na zahodnoevrop-
skem trgu. V prvih dveh mesecih letos so iz-
vozili za približno 400 tisoč dolarjev blaga, od
tega 60 odstotkov na konvertibilno področje.
Izvoz bodo v primerjavi z lanskim letom po-
večali tudi v tovarni Color. Čeprav se zaradi
specifičnosti proizvodnje kolektiv le težko
vključuje na mednarodni trg, računajo, da bo-
do inozemskim kupcem prodali za nekaj nad
dva milijona dolarjev premaznih sredstev.

V poslovni enoti podjetja Slovenijales, to-
varni Sora Medvode načrtujejo letošnjo pro-
dajo inozemskim kupcem v višini 400.000 do-
larjev. Celotni izvoz predstavljajo glasbene
omarice, ki jih dobavljajo kupcu v Združenih
državah Amerike.

TURIZEM NA RAZPOTJU
V PONEDELJEK, 13. MARCA je bilo v Zbi-
ljah posvetovanje o nadaljnjem razvoju turiz-
ma v tem kraju. Poleg članov upravnega od-
bora Turističnega društva sta se posvetovanja
udeležila tudi predsednik občinske skupščine
Ljubljana-Šiška prof. Danilo Sbrizaj in pred-
sednik ljubljanske turistične zveze Sergej
Vošnjak.

Uvodoma je predsednik Turističnega društ-
va Milan Starman poročal o delu društva v pre-
teklem letu in načrtih za letos. Društvo, ki je
eno najdelavnejših v občini se je znašlo glede
dela v prihodnje na razpotju. V zadnjih dveh
letih so vložili v ureditev obale in okolice jeze-
ra nad 300 tisoč dinarjev, od tega polovico
lastnega denarja. Turistični dom zaradi dotra-
janosti ne ustreza več svojemu namenu ter je

• potreben obnovitve. Načrti predvidevajo po-
stopno preureditev, ki bi veljala skoraj 4 mili-
jone dinarjev. Turistični delavci v Zbiljah se
zavedajo, da takšne investicije društvo ne bo
zmoglo, zato iščejo gostinsko, oziroma turistič-

no organizacijo, ki bi bila pripravljena vložiti
denar za preureditev. Po nalogu sanitarne in-
špekcije morajo še do pričetka turistične se-
zone urediti sanitarije, kar bo društvo veljalo
nad 200 tisoč dinarjev. *

Letos pričakujejo večji obisk turtstov, zato
bodo povečali parkirni prostor za nadaljnjih
4.000 m2. V načrtu imajo tudi moderno urejen
kamping ob jezeru, katerega bodo verjetno
uredili še letos.

IGRIŠČE ŠE LETOS

V MEDVODAH je bilo pod novim stanovanj-
skim naseljem lepo nogometno igrišče, k; je
bilo zaradi graditve podvoza porušeno v letu
1970. Takratna neodločnost krajevnih činite-
ljev je botrovala dejstvu. da igrišča še danes
ni. Namreč graditelja podvoza pogodba ni ob-
vezovala vzpostaviti igrišče v prvotno stanje.
Tako je bilo zemljišče samo površno izravna-
no, na njem pa je kakršnakoli športna dejav-
nost onemogočena.

Funkcionarji Nogometnega kluba Medvode
so v preteklem letu z vso vnemo pričeli zbirati
potrebni denar za ureditev igrišča, čeprav ob
grenkem spoznanju, da so v teh prizadevanjih
osamljeni, kot, da bo igrišče služilo le njim
samim, ne pa medvoški mladini. Uspelo jim
je zbrati potrebni denar in bodo še v tem me-
secu pričeli z zemeljskimi deli.

Kako potrebno je igrišče za Medvodčane
nam pove dejstvo, da so v stanovanjskem na-
selju uničene zelenice, saj mladina nima drugje
prostora za igre z žogo. Mimo nogometašev bo
igrišče koristila tudi vzgojno-varstvena usta-
nova, saj je otroško igrišče premajhno za nji-
hovo dejavnost. Ne nazadnje pa bo prostor ob
Sori sčasoma postal lep športno-rekreacijski
park, saj načrti predvidevajo tudi igrišča za
odbojko, balinanje in avtomatsko kegljišče.


